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SAK 04/12 – NN2000 – SPØRSMÅL FRA SVV  

 
Dato:   17.02.2012 
Fra:  Statens vegvesen 
Til:  Geovekst-forum 
Gjenpart:  

 

 

1) Vi ønsker i utgangspunktet å få data levert i NN1954 inntil et fylke (eller en region) er over på 
NN2000. Dette fordi vi kan ha vegprosjekter som berører både kommuner som har gått over og 
kommuner som ikke har gått over. Regner med at dette kan være aktuelt for flere parter? 
 

2) Det er ønskelig at det gjennom nedlastningsløsningen framgår hvilke kommuner som har gått over 
til NN2000, f.eks. ved spesiell navning av kataloger 


